



GEUC1011 “University Life and Learning” / GEJC1120 “College, University and Community”

**Important Notes for Freshmen in 2021-22**

1. GEUC1011 “*University, Life and Learning*” is a required general education course for all United College freshmen in the first term of the first undergraduate year. Classes will be held on every Friday afternoon from 1:45pm to 3:15pm., at Sir Run Run Shaw Hall.
2. To take care of non-local students, our College has joined hands with other two Colleges, Chung Chi and New Asia, in offering GEUC1120 “*College, University and Community*”. The contents are similar to GEUC1011, but the medium of teaching is English. Noticing that there will be students facing travel restrictions or have other compelling reasons which prevent them from travelling back to Hong Kong for classes, all lectures will be recorded and uploaded on the online platform. Non-local freshmen will be assigned to this course, and the first class meeting is scheduled on 17 September 2021.
3. Course registration will be done automatically, students **DO NOT** need to register via CUSIS (Chinese University Student Information System). Students please check your respective course roster via CUSIS and verify if the information is correct. For discrepancies, please contact the College General Education Office at 3943 7570. If you could understand Cantonese and master Chinese, you are strongly encouraged to swap from GEJC1120 to GEUC1011. Please submit your application on or before Monday, 13 September 2021 to the General Education Office, Room 201, Tsang Shiu Tim Building, United College.
4. If you have enquiries on the course, please contact Ms Kitty Ho at 3943 7570 during office hours, or email to [ge.uc@cuhk.edu.hk](mailto:ge.uc@cuhk.edu.hk) . Further information about College General Education Programme can be found at <https://www.uc.cuhk.edu.hk/general-education/>.

General Education Office, United College

August 2021

## GEUC1011【大學生活與學習】/GEJC1120【書院、大學與社會】

### 2021 至 22 年度新生注意事項

1. GEUC1011【大學生活與學習】為聯合書院學生於本科課程一年級上學期必修的書院通識教育科目，逢星期五第 6 及第 7 節，即下午 1 時 45 分至 3 時 15 分，所有課堂活動將於邵逸夫堂進行。
2. 為照顧非本地本科生，本院聯同崇基學院及新亞書院開設以英語為教學語言的 GEJC1120【書院-大學與社會】，課程內容及形式大致與 GEUC1011 相同，上學期逢星期五第 7 及第 8 節，即下午 2 時 30 分至 4 時 15 分。因應部份海外學生受新冠疫情影響，未能回港，課堂的錄影會上載至網上平台，以供同學補看。第一課的日期為 9 月 17 日。
3. 凡已註冊的書院新生一概經 CUSIS 電腦系統自動報修 GEUC1011 或 GEJC1120，學生無須作網上選課。學生於網上查核電腦選課紀錄時，務須細心核對資料是否正確。倘有漏誤，必須立即聯絡書院通識教育辦公室作出更正，通識教育辦公室的查詢電話為 3943 7570。如有非本地學生聽得懂廣東話及可讀寫中文，請申請轉調到 GEUC1011，同學須於 2021 年 9 月 13 日(星期一)或以前向聯合書院曾肇添樓 201 室 通識教育辦公室提出申請。
4. 新生如對本科修讀事宜有疑問，歡迎於辦公時間致電 3943 7570 與何小姐聯絡，電郵地址 [ge.uc@cuhk.edu.hk](mailto:ge.uc@cuhk.edu.hk)。書院通識教育課程的網址為 <https://www.uc.cuhk.edu.hk/general-education/>，內有更多有關通識教育的資料。

聯合書院通識教育辦公室  
2021 年 8 月